
 

 

Zápis č. 01/2024 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 10.6.2024 ve 13:00h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Štěpán Říha, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, František 

Stejskal, Jan Macharáček, Jiří Zorník 

Omluveni: Petr Vrážel, Stanislav Němec, Jozef Regec, 

 

Revizní komise: Jana Kavanová, Kamila Benčová 

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS; Marta 

Gabrielová – zápis, Zdeněk Veselý – nový předseda OS ČUS Blansko, Šimon Karger a Petra 

Moudrá – oba oddělení sportu JmK 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Aktuální informace ČUS 

3. Výsledek hospodaření roku 2023 

4. Návrh rozpočtu na rok 2024 

5. Memorandu s Jm krajem 

6. Anketa Sportovec roku 

7. Různé, diskuse 

 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek přivítal přítomné a konstatoval, že rada je usnášeníschopná. 

Přivítal hosty a navrhl, aby byl bod č. 6. zařazen na začátek jednání, abychom nezdržovali hosty 

z oddělení sportu Jm kraje. Přítomní souhlasili. 

 

6) Anketa Sportovec roku 

Šimon Karger – se dotázal, zda by mohly být v okresech známy výsledky do konce ledna, 

nominace sesbírány do konce roku a slavnostní vyhlášení, aby proběhla do konce února, 

nejpozději půlky března. Je zájem návaznost a propojení s krajským Sportovcem zachovat, opět 

bude pozvánka pro výherce hlavní kategorie z každého okresu. 

Bylo by dobré sjednotit kategorie ve všech okresech, pokud to z nějakého důvodu nepůjde, tak 

výsledky nahlásit s ohledem na kategorie krajského sportovce. 

V. Bártek – v Hodoníně hl. kategorie dospělých jednotlivců rozdělena na ženy a muže. 

Nominace – je to boj dostat od klubů. Asi nebude problém s výsledky dokonce ledna. 

J. Moudrý – na OS Vyškov mají kategorie stejné jako na jmk, ale město Vyškov vyhlašuje také 

svoji anketu, proto OS musí dělat až po nich, aby výsledky dávaly smysl. Město Vyškov 

vyhlašuje poměrně pozdě a naplánovat galavečer týden po nich také nejde, tím se vyškovský 

termín dost protahuje. 

Z. Kolesa – Znojmo – výsledky do konce ledna není problém, jsou rádi, že výherce byl pozván 

na krajského sportovce. Ve Znojmě by nejraději udělaly vyhlášení ještě později, jejich nejlepší 

vyhlašování bylo po kovidu v květnu ve venkovních prostorech, ale to asi nepůjde. Budou 

respektovat únorový termín. 

J. Koudelka – Brno město – agentura Galant – nechtějí se s ČUsem spojit, chtějí si to dělat 



 

 

sami, bohužel se zaměřují hlavně na určité druhy sportů. Na Sportplese 8.3.2025 bychom mohli 

nějaké chybějící sportovce ocenit, protože na Brně-městě mají úplně jiné kategorie. Tradičně 

bylo spouštění hlasování veletrhu sportu na Life! Letos bude pozdě, proto musíme spustit 

začátek hlasování dříve. 

Š. Karger – poprosil zástupce okresů, aby o návrhu popřemýšleli a zda bychom se na podzimní 

Krajské radě mohli na společném postupu a termínech. Přítomní souhlasili. Š. Karger s kolegyní 

P. Moudrou poděkovali za pozvání a ze zbytku jednání se pro pracovní povinnosti omluvili.  

 

Dále již jednání probíhalo dle programu: 

 

2) Aktuální informace ČUS 

 

V. Bártek – informoval, že ze strany pana hejtmany nám bylo navrženo prodloužení memoranda 

o další 4 roky a navýšení o 10%. Tato skutečnost půjde ke schválení do zastupitelstva 20.6.2024. 

Budeme mít jistotu na další 4 roky, memorandum přesahuje do dalšího volebního období, kdy 

budeme mít dostatek času přesvědčit nové vedení o našich kvalitách. 

 

J. Koudelka – uvedl, že člen KR pan Vrba rezignoval, na další VH kooptujeme místo něj pana 

Veselého, nového předsedu OS ČUS Blansko  

 

V. Bártek – navrhl, že bychom mohli svolat VH v termínu veletrhu Life! v pátek 11h - 

22.11.2024, kde by kooptace proběhla 

 

M. Gabrielová – doplnila, že člen RK p. Hrazdíra – rezignoval – a navrhl kooptovat pana 

Součka, současného předsedu RK OS ČUS Blansko 

 

J. Koudelka – se dotázal přítomných, kdo pojede na volební VH ČUS do Nymburka za 

jednotlivé okresy – každý z okresů nahlásil své zástupce  

 

M. Gabrielová – krátce informovala o připravované Roadshow NSA – 11.6.2024 

 

M. Gabrielová – přidala informaci o celostátní poradě ČUS připravené na 11.6.2024 v Praze a 

poprosila zástupce OS Znojmo pana Kolesu, aby na celostátní poradě vyzvedl materiály na VH 

ČUS pro JmKO ČUS a omluvené okresy. 

 

J. Koudelka – zmínil, že Raiffeisen Bank má nějaké problémy, jejich akcie klesají a navrhl, zda 

by nebylo lepší založit účet v jiné bance. Poprosil členky revizní komise o vyjádření – Jana 

Kavanová, Kamila Benčová podpořily návrh založit jiný účet a doporučily tyto banky – KB, 

Česká spořitelna, ČSOB. M. Gabrielová zjistí co je k tomu potřeba, zda možno založit on-line. 

 

3) Výsledek hospodaření roku 2023 

M. Gabrielová – krátce komentovala na projektoru promítnuté výsledky hospodaření JmKO 

ČUS za rok 2023 a má za úkol rozeslat v elektronické podobě členům KR. Schváleno bude na 

dalším zasedání KR. 

 



 

 

4) Návrh rozpočtu na rok 2024  

M. Gabrielová – krátce komentovala na projektoru promítnutý návrh rozpočtu JmKO ČUS na 

rok 2024 a má za úkol rozeslat v elektronické podobě členům KR. Schváleno bude na dalším 

zasedání KR. 

 

5) Memorandu s Jm krajem  

Již probráno v bodě 2) 

 

6) Různé, diskuse 

J. Koudelka – podal informaci o tom, že od 1.1.2025 – hala Morenda mění nájemce, bude ji 

spravovat městská společnost STAREZ-SPORT, a.s. Současné podnájemní smlouvy se svazy 

budou ukončeny a svazy si budou uzavírat nové smlouvy přímo s novým provozovatelem. 

JmKO ČUS bude dále platit internet, zasedačku a poskytovat vedení účetnictví těm, kterým 

nyní poskytuje. 

 

Po krátké diskusi pan předseda Vojtěch Bártek poděkoval přítomným za účast a jednání KR 

ukončil. 

 

 

 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

V Brně dne 10.6.2023 

Zapsala: Marta Gabrielová 


